
  ACTA

 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat:

PL/2022/4 PLE

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de 
convocatòria

Ordinària

Data 28 / de juliol / 2022

Durada Des de les 18:00 fins a les 20:00 hores

Lloc SALA D'ACTES CASA DE LA VILA DE L'HOSPITALET DE 
L'INFANT

Presidida per ALFONS GARCIA RODRIGUEZ

Secretari MARIA ANGEL BENEDICTO ESCLARÍN

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

DNI Nom i Cognoms Assisteix

40914565A ALFONS GARCIA RODRIGUEZ SÍ

39864814H ASSUMPCIÓ CASTELLVÍ AUVÍ SÍ

48273403Z DIEGOMAURICIO GARCÍA VERA SÍ

75706355S ELIDIA LOPEZ REDONDO SÍ

39898404M ESMERALDA SALADIÉ BARROSO SÍ

39841785N FREDERIC ESCODA GIL SÍ

39869283W GUADALUPE CAPELLA CASTELLVÍ SÍ

46059791Z LAIA MARTORELL GARCIA SÍ

39875804Z MARIA JOSÉ GÓMEZ FERNÁNDEZ SÍ

39883261L Núria Ortiz Sánchez SÍ

24414442B SILVIA PUJOL GARCIA SÍ

33980696J TOMAS DÍAZ CRUCERA SÍ
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29198530F VICENTE VAYÁ MORTE SÍ (T)

 

 

Una vegada verificada pel  Secretari  la  constitució vàlida  de l’òrgan,  el  President  obre la 
sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia

 

A) PART RESOLUTIVA

 

Aprovació de l'acta de la sessió anterior

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

S' aprova l'acta de la sessió anterior per unanimitat de tots els assistents.

 

Expedient 2698/2022. Pressa de possessió de Sr. Francesc Fuguet Molné com a 
Regidor de l'Ajuntament de Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant per la 
candidatura d'Unitat Popular-Alternativa municipalista

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Es dóna compte de la credencia rebuda de la Junta Electoral Central

 "Credencial de concejal

Don MIGUELCOLMENERO MENÉNDEZ DE LUARCA Presidente de la Junta Electoral Central, expido la presente 
CREDENCIAL expresiva de que ha sido designada CONCEJAL del Ayuntamiento de VANDELLÒS I L'HOSPITALET 
DE L'INFANT (TARRAGONA)

DON FRANCESC FUGUET MOLNÉ

por estar  incluido en la lista de candidatos presentada por CANDIDATURA D'UNITAT POPULAR-ALTERNATIVA 
MUNICIPALISTA  a  las  elecciones  locales  de  26  de  mayo  de  2019,  en  sustitución,  por  renuncia,  de  don  Iván 
Torrobella Badía, y previa renuncia anticipada de doña Laia Chàfer Coll.

A los efectos de su presentación en el Ayuntamiento de VANDELLÒS I L'HOSPITALET DE L'INFANT 
(TARRAGONA), expido la presente en Madrid, a 23 de junio de 2022."

En compliment d'aquesta rebuda de la Junta Electoral Central s´ha de fer constar que el Sr. Francesc Fuguet Molné, 
atenent l'apartat 7 de l'art, 75 de la LLei 7/85, de 2 d'abril, reguladora de les bases de règim local, va presentar la 
seva declaració d´interessos  i  d'activitats  a la Secretaria municipal,  i  que a més a més s´ha constatat  que no 
existeix cap causa d'incompatibilitat.  

 A continuació farà la presa de possessió manifestant:  

"Promesa
Per imperatiu legal prometo servir a les veïnes de Vandellòs, Masboquera, Masriudoms, Vanessa Park, l’Hospitalet  
de l’Infant, l’Almadrava, i totes les descendents de Gavadà, Fatxes, Masdevalentí, Remullà i Castelló, i treballar per 
un municipi socialment just, solidari, ecologista, feminista, democràtic i republicà,i que contribueixi a assolir la plena 
sobirania dels Països Catalans, la plena llibertat de les preses polítiques, el retorn de les exiliades i l’absolució de  
totes les represaliades.
DISCURS DE PRESA DE POSSESSIÓ DE L’ACTA DE REGIDOR
Bon dia a totes les presents!
I bon dia també a les persones que ens veuen des de casa. 
Gràcies a les treballadores de TVV i també a les treballadores de l’Ajuntament per la realització d’aquest ple. En 
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especial a la Marta pel tracte i professionalitat rebut, i fer-ho tot més fàcil.
Fa vora quatre anys naixia l’assemblea local de la CUP al municipi amb la idea d’esdevenir un projecte assembleari  
amb una visió feminista,  independentista,  ecologista,  anticapitalista i participativa. Vam realitzar xerrades, debats  
sobre el futur del municipi i finalment, després de comptar amb la participació popular, vam decidir presentar-nos a 
les eleccions del municipi del 2019 i entre totes vam decidir, que la nostra candidatura tindria quatre caps de llista i  
que repartirien la seva presència a raó d’un any cadascuna.
Per ordre electoral hagués tocat prendre possessió avui a la Laia Chafer, però per raons laborals no pot assumir el  
càrrec i ha renunciat a la seva acta de regidora donant-me pas a mi, el següent a la llista electoral, que assumeixo el 
càrrec durant aquest últim any de legislatura amb el mateix respecte i compromís que han mostrat les companyes 
que m’han precedit.
El fet de presentar-nos i obtenir una regidora, no va ser una finalitat sinó un mitjà per tenir un peu a la institució, però  
mantenint també sempre un altre peu al carrer. Nosaltres entenem que els càrrecs institucionals no són un objectiu  
en sí mateix, sinó un enllaç entre el carrer i la institució, una eina al servei del poble i per a la transformació social.
Per aquest motiu, ens comprometíem a complir un codi ètic:

 
• Renunciar  a  qualsevol  remuneració  personal  i  destinar-ho  al  propi  funcionament  de  l’assemblea  i  a 

projectes socials i  transformadors.  En aquest  sentit,  durant  aquests  tres primers anys,  ja hem destinat 
aquests diners al servei d’assessorament energètic i al servei d’assessorament forestal, agrari i cadastral. 
També a la primera edició del projecte «Diners al carrer» amb tres entitats beneficiades, fent efectiu aquest  
retorn de diners que son del mateix poble, a iniciatives de transformació social del municipi.

• També renunciar a qualsevol tipus de privilegi, obsequi o prebenda protocol·lària, com hem fet avui mateix 
renunciant a qualsevol distinció. 

 
Nosaltres no som més que ningú, sinó unes més del poble.

 
• Tenim la convicció que el  servei  a les persones i  la gestió  del  bé comú és una vocació,  no pas una  

professió; 

 
I finalment, tenim la certesa que la força d’un col·lectiu ben organitzat sempre és superior a la feina d’una sola 
persona, per molt brillant i voluntariosa que aquesta sigui.

  
Durant aquest darrer any de legislatura continuarem treballant a la línia dels tres anys anteriors. Sempre posant als 
veïns i veïnes al centre de la presa de decisions, intentant esdevenir un municipi més democràtic i just socialment, 
feminista, antiracista, més empoderat i més participatiu, sempre en benefici de les classes populars.
En els propers mesos caldrà fer front a una forta crisi energètica global que està afectant a tota la cadena global de 
subministraments,  inclosa  l’alimentació.  Una  crisi  que  s’ha  començat  a  manifestar  de  forma  explícita  amb  un 
increment de preus dels principals recursos energètics i materials. També haurem d’enfrontar a l’emergència social  
derivada encara, de les conseqüències de la crisi sanitària, social i econòmica de la COVID19, i més, en municipi on 
la renta mitjana està per sota de la mitjana catalana.
En aquest sentit, continuarem treballant en les mateixes línies en les que ho hem fet fins ara: 

 
• Enfilant  el  futur  post-nuclear  del  municipi,  amb propostes  dirigides  a la necessitat  de reduir  despeses 

municipals en vista a la reducció d’ingressos un cop la central nuclear deixi de funcionar.
• Fomentant la participació de les veïnes i veïns en la transició energètica.
• Treballant en la remunicipalització dels serveis més bàsics que han estat posats en mans de companyies 

privades o semi-privades: la sanitat, l’aigua, els serveis funeraris, la gestió de les escombraries o la cura de 
la gent gran que haurien de ser serveis 100% públics, amb els quals no es fes cap mena de negoci, ja que  
son un dret bàsic humà. 

• I  també,  fent  un  municipi  més  democràtic,  més  participatiu  i  més  transparent,  amb  una  ciutadania  
empoderada que pugui decidir quin municipi vol. 

  
Com diu el pensador Noam Chomsky «Si assumeixes que no hi ha esperança, garanteixes que no hi ha esperança.  
Si assumeixes que hi ha un instint de llibertat, que hi ha oportunitats per canviar les coses, existeix la possibilitat que  
puguis contribuir a fer un món millor».
No m’agradaria acomiadar-me sense donar les gràcies a les 232 persones que el 26 de maig del 2019 es van atrevir  
a donar suport al projecte municipalista de la CUP.
Tampoc voldria acabar sense agrair a les companyes Sara, Sergi i Ivan per la feina feta i per haver marcat el camí.  
Mil gràcies.
També gràcies a la resta de companyes de l’assemblea que fan possible aquest projecte i, que la persona que està  
aquí present ho tingui més fàcil per ser la veu visible d’unes idees compartides.
I per últim, si m’ho permeteu, i des de l’àmbit més personal, des d’aquí voldria demanar disculpes al Cesc, a l’Arlet i a  
la Maria per tot el temps que es mereixen, i que a partir d’ara, de forma temporal i circumstancial serà una mica 
menys.  Com sabeu,  ho faré amb dedicació,  força i  estima,  fidel  al  poble que us va veure néixer  per intentar-lo 
millorar, per intentar deixar-vos un món millor.

Visca el poble i visca la terra!"
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Intervé la regidora Elidia López pel grup municipal de la FIC manifestant:

"A quin cost econòmic i provocat per qui es refereix quan afirma que un ple extraordinari provoca un cost econòmic 
a l’ajuntament?

Com suposo que ja sap, els regidors de l’oposició tenim la nostra retribució limitada per màxims. Una regidora, com 
jo, que ha assistit a les Comissions i als Plens convocats pel Sr. President quan arriba el mes d’agost o setembre 
ja ha cobert el seu topall econòmic, per tant, segons quines afirmacions que es fan ens ofenen per la seva manca  
de precisió."

 

El Ple en resta assabentat

 

ÀREA DE SERVEIS INTERNS
Expedient 3101/2022. Estudi i aprovació, si procedeix, de la moció que 
presenten els grups municipals de JxCaT, PSC, C's, ERC, PP I FIC de suport 
als Jutges de Pau

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Es procedeix a la lectura de la següent moció:
"El Projecte de la Llei Orgànica d'Eficiència Organitzativa del Servei Públic de 
Justícia que està en tràmit a les Corts Generals, contempla suprimir la figura dels 
jutges de pau.
Davant d’aquest fet, el món municipal vol manifestar el seu posicionament en contra 
de l’adopció d’aquesta mesura i la necessitat de mantenir els jutges de pau.Junts 
pensem que la tasca que fa el jutge de pau al nostre municipi és important i per tant 
ens sumem a la demanda de mantenir aquesta figura als Ajuntaments i en concret al 
nostre Ajuntament.
A Catalunya, els jutges de pau son un instrument de la justícia que amb un marcat 
caràcter tradicional i molt propis del nostre país han demostrat al llarg de la història la 
seva utilitat i eficàcia en la resolució dels conflictes.
Actualment, els jutjats de pau, son presents a 898 dels 947 municipis, abastant 
pràcticament tot el territori de Catalunya. Son, alhora, un model de justícia molt propi 
de Catalunya, essencial per a la seva proximitat i al servei de la gent, ja que els 
jutges de pau son persones que coneixen el municipi i tenen una actuació basada 
sobretot en la mediació.
Els jutjats de pau conformen l'estructura judicial més àmplia a Catalunya i són 
competents en els àmbits civil, penal i de Registre Civil. La figura del jutge de pau és 
l’única institució de justícia que és plenament democràtica, ja que és escollida pel Ple 
Municipal que representa la voluntat popular, i gaudeix per això d’una major 
confiança i respecte dels veïns.
Per aquest motiu els jutges de pau coneixen i entenen la realitat local i social sobre 
la que exerceixen les seves responsabilitats.
Suprimir aquesta figura allunyarà la justícia de la ciutadania, l'encarirà i augmentarà 
la litigiositat als jutjats, fent qualsevol alternativa més ineficient i menys eficaç.
Ens trobem, doncs, amb un atac directe a les competències que ens atorga l'Estatut i 
que ignora l’opinió dels municipis.
D’acord amb tot l’exposat, es demana l'aprovació d'uns acords."
Intervenen els regidors: 
Assumpció Castellví pel grup municipal de JxCaT:
"Pretenem és aturar la nova llei d'eficiència organitzativa del servei públic de justícia, almenys en l'apartat que preveu 
la supressió dels jutjats de pau. Que es debatrà en el nou període Parlamentari, al Congrés i al Senat.
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Pretenen acabar amb una institució que porta ja 200 anys d'història. Pretenen que causes judicials, enlloc de jutjats 
de pau les faran unes oficines judicials equipades amb sistemes informàtics moderns (utilitzant les eines 
telemàtiques i digitals) que “farien els processos més ràpids” . Però, si desapareix la figura del jutge o jutgessa de 
pau, desapareix , un servei social de primer ordre ja que aquestes persones, nomenades pels ajuntaments dels 
municipis d'on tenen jurisdicció, tenen un tracte proper amb les persones que necessiten una mediació. A més, 
ajuden a molts ciutadans en els seus tràmits civils. Treballen en benefici de la justícia de proximitat i eviten que es 
demorin conflictes veïnals.
Per tant, tots els grups polítics, ens hem conjurat per defensar aquesta figura i deixar clar que no podem prescindir 
en aquest municipi ni en capdel jutges o jutgesses de pau."

Francesc Fuguet perl grup municipal de la CUP: 
"Estem a favor de la moció i per tant en contra de la mesura de suprimir la figura dels Jutjats de Pau ja que creiem 
que és una figura democràtica i propera a la ciutadania i coneixedora de les realitats locals.
Recordem que aquesta mesura depèn però del govern de l’Estat i és a ells els que s’ha de demanar i recriminar 

directament la modificació d’aquest Projecte de Llei Orgànica, mitjançant el mateix PSC que signa aquesta moció i  

que està al govern de Madrid i per tant té el potestat de modificació o rectificació d’aquet Projecte de Llei.

Creiem també, que no solament s’ha de donar suport a la figura del Jutjat de Pau, sinó també potenciar-la. Apropant-

la a la ciutadania, fent-la més àgil i pròxima, portant-la als diferents nuclis de població del municipi on es disposi de  

locals municipals per que la població pugui requerir els seus serveis amb més facilitat."

Esmeralda Saladié pel grup municipal d'ERC:
"El Consell de Ministres va aprovar el passat 12 d'abril el Projecte de llei d'eficiència organitzativa del Servei Públic 
de Justícia, una normativa estatal que pretén transformar els jutjats de pau en Oficines de Justícia als municipis i que 
de moment es troba en tràmits d´aprovació.
Des del Parlament de Catalunya, i des del Govern de la Generalitat s´oposen a la supressió d’aquesta figura. Segons  
el Govern espanyol amb aquesta llei d’eficiència organitzativa es busca eficiència, agilitat i proximitat, desmantellant 
la figura del jutge de pau, però no serà així, tot al contrari.
Ja que la norma espanyola preveu substituir la figura dels jutges de pau per unes oficines municipals de justícia les 
quals no tindran la mateixa proximitat perquè es farà en seus judicials que molts municipis no tenen”
Des d´ERC donem ple suport als jutges de pau perquè entenem que el jutge de pau és una figura molt arrelada a 
Catalunya “que fa molts i molts anys que funciona, de tradició, que la gent se la sent seva” i que a més “coneix la 
realitat del municipi, coneix els veïns, fa front sovint a conflictes petits i fa de mediadora per trobar una solució."

Guadalupe Capella pel grup municipal del PSC:
"El grup municipal del PSC s’ha sumat a aquesta moció en primer lloc, per reconèixer la gran tasca que fan per una 
justícia de proximitat els Jutjats de Pau a tot l’Estat, i en segon lloc agraïr la tasca diària que es fa concretamente des 
del Jutjat de Pau del nostre municipi.
La creació d’una Oficina Judicial, que pretén el Govern de l’Estat, per molta preparació jurídica que tingui el seu 
personal, mai podrà substituïr el treball que fa un Jutge de Pau.
Tradicionalment, ELS JUTGES DE PAU solventaven segons quines disputes, la majoria entre propietaris rústics 
colindants, que no calien de qualificació jurídica experta ni de un judici amb normes processals estrictes, sino sentit 
comú i la mediació/concil.liació d’ una persona reconeguda per aquests veïns com un més d’ells (l’ escollim per Ple 
entre uns del nostres veïns/es). Ara els problemes han canviat; aquí per exemple es fan concil.liacions en temes de 
lloguers, però el Jutges de Pau segueixen fent la mateixa feina.
Això fa que:
EN PRIMER LLOC que molts d’aquest problemes no arribin als jutjats (important pel col.lapse que tenen).
També, I EN SEGON LLOC és i era una manera d’estalviar minutes de procuradors i advocats quan aquestes no són 
necessàries. Pels actes de concil.liació no és necessària la intervenció de procurador i advocat.
En TERCER LLOC els jutges de pau han fet i segueixen fent aquesta feina i amb una remuneració simbòlica. Els 
costos de la creació d’ aquestes oficines ja us ben asseguro no serà simbòlica.
A banda, des de la oficina dels Jutjats de Pau es porta el registre civil, el veritable ADN sinò científic civil de 
qualsevol persona, i la tramitació d’ exhorts provinents dels Jutjats superiors (notificacions i requeriments). 
Concretament, al municipi a l’any 2021 han arribat 223 penals i 264 civils.
Es tracta de la primera conexió del ciutadà amb la Justícia, i el Jutge de Pau és anomenat pel Ple.
Potser i aquesta es la meva opinió personal, el que sí que caldria és més fomació peròdica pels treballadors/es dels 
jutjats de pau i unificació de criteris entre els diferents jutjats.
Finalment, perque podria estar parlant hores d’aquest tema, fer un reconeixement al nostre Jutjat de Pau, per ser 
ressolutiu, expeditiu, va al dia...això ho comentem entre els professionals, el que triga una a tramitar-se una 
diligència per un Jutjat de Pau o un altre, el nostre és molt i molt eficient en les seves tasques.
A més a més i jo en soc testimoni, el personal del nostre jutgat de pau , amb una empatia enorme, fora del seu horari 
i feina, ha estat al costat i acompanyant a alguns veïns i veïnes més vulnerables en la gestio d’ alguns tràmits pels 
que no estàn obligats per la seva feina.
En conclusió, tot el nostra recolçament a la figura del Jutge de Pau, i a la gran tasca que fan els treballadors/es del 
Jutgat de Pau del nostre municipi per tal de fer més propera la Justícia al nostres veïns i veïnes."

Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis interns del 25 de juliol.
El Ple de l' Ajuntament per unanumitat dels tretze membres (6 del PSC, 2 de JxCaT, 
1 de la FIC, 1 d'ERC, 1 de la CUP, 1 de C's i 1 del PP) que legalment el 
componen,  ACORDA:
PRIMER. Donar suport a la tasca que realitzen els jutges i jutjats de pau de forma 
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eficient i eficaç a favor de la proximitat de la justícia al territori i a les persones en la 
resolució dels conflictes.
SEGON. Mantenir aquesta figura als Ajuntaments i en concret al nostre, l’Ajuntament 
de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant.
TERCER. Instar el govern de l’Estat i els grups parlamentaris de les Corts 
Espanyoles a la modificació del Projecte de la Llei Orgànica d'Eficiència 
Organitzativa del Servei Públic de Justícia en el sentit de no suprimir els jutges de 
pau i mantenir, les seves funcions.
QUART. Comunicar l’adopció d’aquests acords al Congrés dels Diputats, al Senat, al 
Parlament de Catalunya, al Ministeri de Justícia, al Departament de Justícia de la 
Generalitat de Catalunya, als veïns i veïnes i a la premsa local.
 

 

ÀREA DE SERVEIS A LES PERSONES
Expedient 2570/2022. Estudi i Aprovació inicial, si procedeix, del Reglament del 
servei municipal d'acollida temporal al pis d'emergència social

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Per la Regidora de Benestar social es fa una breu explicació del contingut d'aquest reglament:
"Aquest és el reglament que posa fi a tot un procés, en el que he de agraïr la tasca que s’ha fet ja no sol per les 
treballadores del meu departament, sino també des de urbanisme, secretaria, intervenció, i ara en aquest últim 
moment des de la brigada municipal.
Com ja varem avançar a un ple de l’any passat,  l’Ajuntament va aprovar una partida per tal d’adquirir  un pis d’  
emergència social. Desprès de la tramitació administrativa pertinent i de visitar bastants (amb la tècnica de benestar i 
l’arquitecte municipal), vam tobar un pis que creiem que cumpleix amb tots el requisits i cobreix totes les necessitats  
per tal de complir la finalitat per a la qual ha estat adquirit. A principis de juny s´ha signat la corresponen escriptura i  
ara l’estem acondicionant.
Presentem en aquest Ple el preceptiu Reglament de funcionament.
És necessari destacar que es tracta d’un pis d ´emergència (no de lloguer social), és temporal (3 mesos prorrogables  
a 6)
A destacar del Reglament que proposem per ser aprovat:
Es regulen els requisits d’ accés i les persones que poden ser beneficiàries (3 anys d’empadronament) i els supòsits 
(llançament judicial inmediat inajornable, ruïna, incendi o inundació…)
Quan sigui procedent es treballarà amb els beneficiaris/es en un Pla de Treball individualitzat.
Obligacions i deures dels beneficiaris/es, procedimient per l’adjudicació
Els beneficiaris/es no pagaran cap canon, únicament al principi una fiança de 150 €."
Atès que aquest s'ha substanciat una consulta pública a la web municipal i al portal de la transparència segons el 
que disposa l'article 133 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre de procediment administratiu comú.
Atès el que disposen els articles 49 i 70 de la Llei 7/85, de 2 d´abril, reguladora de les Bases del règim local, 63.1 del 
Decret 179/95, de 13 de juny, pel qual s´aprova el Reglament d ´obres, activitats i serveis dels Ens Locals i 178-1 b) 
del Decret legislatiu 2/03, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei municipal i de règim local de 
Catalunya. 
Intervé la regidora Esmeralda Saladié pel grup municipal d'ERC manifestant:
"Volem felicitar a la regidora i al Departament de Benestar de l´Ajuntament per haver pogut fer realitat aquesta 
necessitat que teníem al municipi. El fet de poder tenir aquest pis d´emergència social donarà resposta a situacions 
extremes en les quals en un moment donat es pot trobar qualsevol veí o veïna del nostre municipi."
Intervé el regidor Francesc Fuguet pel grup municipal  de la CUP manifestant:
"El reglament té la finalitat de donar resposta a unes necessitats d’emergència social importants i necessàries. Dona 
resposta a un dret bàsic universal, l’habitatge, com també incideix en la dignitat de les persones i això és un fet 
prioritari. Amb tot, afegim dues consideracions.

1. Pel que fa estrictament al reglament, entenem que s’ha de vetllar per fer un bon us de l’habitatge i regular  

de la forma més justa i eficaç els requisits i perfil per accedir-hi. Però, volem destacar que alguns dels 

punts que contempla el reglament son possiblement massa estrictes i intrusius a la vida de les persones. A 

tall d’exemple:

• Article 4. Ens parla que per accedir el recurs les persones han d’estar empadronades i amb residència 

efectiva durant els últims 3 anys al municipi. I quina alternativa hi ha a les persones no empadronades o  

amb menys anys d’empadronament ?

• Article 5. Ens diu que podran ser excloses aquelles persones en situació de dependència. Sense detallar-
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ne els graus de dependència. O sense indicar quines alternatives hi podria haver per les persones amb  

dependència lleu.

• Article 6. Ens diu que el període màxim d’estada als habitatges serà de 3 mesos, revisat i prorrogable a 6  

mesos. Segons les situacions de cada família ens sembla uns períodes molt curts per poder-se estabilitzar.

• Article 18. El fet de dipositar una fiança de 150€ pel servei. Creiem que és una quantitat excessiva segons  

alguns cassos de vulnerabilitat.

1. Trobem a faltar més informació sobre els motius de fons del servei que s’ofereix, l’afectació al municipi i la 

seva gestió.: Situació actual i demanda de la borsa d’habitatge, anàlisi de situacions, ampliació d’aquesta 

borsa i dels habitatges (en algun ple passat s’ha parlat de gran quantitat d’habitatges buits al municipi),  

augment de recursos socials destinats a l’habitatge, alternatives socials,..etc...

Cal tenir molt en compte la situació actual de crisi econòmica i vulnerabilitat creixent de moltes famílies i  

l’agreujament  previst  per  als  propers  mesos,  i,  l’habitatge,  tal  com  hem  dit  anteriorment  és  un  dret  

fonamental,  de dignitat  humana.  L’ajuntament  com a institució  més propera  al  ciutadà ha de donar-hi 

resposta i treballar-ho àmpliament des de totes les perspectives i els agents possibles, ja siguin polítics,  

socials o econòmics."

Vist el dictamen emès per la comisió informàtiva de serveis a les persones del 25 de juliol de 2022.
El Ple de l´Ajuntament per unanimitat dels tretze membres (6 del PSC, 2 de JxCaT, 1 de la FIC, 1 d'ERC, 1 de la 
CUP, 1 de C's i 1 del PP), que legalment el componen, ACORDA:

Primer.- Aprovar inicialment el reglament del servei municipal d'acollida temporal al 
pis d'emergència social que s' adjunta com Annex 1
Segon.- Sotmetre a informació pública pel termini de 30 dies hàbils comptats a partir de l'endemà de la seva 
publicació edictal tant al Butlletí oficial de la província com al Diari oficial de la Generalitat de Catalunya i als Taulers 
d´anuncis de la Corporació.
Exhaurit el termini sense haver-se presentat cap tipus d´al.legació i/o reclamació l´acord esdevindrà en definitiu 
sense necessitat d´ulterior acord, procedint-se a la publicació íntegra del seu contingut aprovada definitivament. 
Tercer.- Contra la publicació de l´aprovació definitiva d’aquest reglament es podrà interposar recurs 
contenciosadministratiu davant de la Sala contenciosadministrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, 
en el termini de dos mesos comptats des de l´endemà de la publicació de l´aprovació definitiva, d´acord amb el que 
disposa l'article 112 de la Llei 39/2015, d' 1 d´octubre, del procediment administratiu comú i de les administracions 
públiques i els articles 10.1 b), 25.1 i 46.1 de la Llei reguladora de les jurisdicció contenciosadministrativa del 13 de 
juliol de 1998.
Quart.- Aquest reglament entrarà en vigor l´endemà de la seva publicació al Butlletí oficial de la província de 
Tarragona, i sempre que s'hagi donat compte de la mateixa a l´Administració de la Generalitat i hagi transcorregut el 
termini de 15 dies hàbils previst a l'art. 65.2 de la Llei 7/1985, de 2 d´abril, de Bases de Règim Local.

 

Expedient 3074/2022. Estudi i aprovació, si prodecedeix, de la Moció que 
presenta el grup municipal de JxCaT per demanar que s'instal.li una tirolina 
pública en algun parc infantil del municipi

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 12, En contra: 0, Abstencions: 0, Absents: 0

Per la regidora Laia Martorell pel grup municipal de JxCaT es procedeix a la lectura de la moció presentada:

"Després d’haver fet una mica d’inventari dels jocs infantils que hi ha repartits entre els diferents parcs del municipi, i 
creient que no n’hi ha cap orientat a les nenes i nens de més de 10 anys, volem demanar una Tirolina pública perquè 
en gaudeixin els petits i fins almenys 16 anys d’edat.

Com ja hem dit en altres mocions que tracten el tema dels “parcs infantils”, efectivament en tenim uns quants de jocs  
infantils  i  per  a  tots  els  gustos,  tot  i  que  no  gaires  catalogats  com  a  inclusius.  Pel  que  fa  al  cartell  de  les  
recomanacions d’us, tot i que hi posi que son fins als 16 anys, essent realistes sabem que no n’hi ha de jocs orientats 
a aquesta edat, i es que a partir dels 9-10 anys, ja comencen a perdre interès per a aquests.
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La petició es basa en que vista l’acceptació que ha causat a altres municipis, i donat l’espai que hi ha disponible al  
terme, hem pensat que aquest nou joc seria molt benvingut. 

A més, podem afegir que un dels objectius també podria ser estratègic, doncs la ubicació de la Tirolina podria estar  
pensada per fer arribar la gent que normalment no té tirada cap a aquella zona i d’aquesta manera convidem alhora  
a descobrir una altra part del nostre municipi. 

Volem  afegir  que  desprès  d’haver-nos  informat  i  observat,  aquestes  estructures  orientades  a  que  puguin  ser 
utilitzades per joves d’entre 5 i fins als 16 anys, acostumen a tenir uns 2,20 metres d’alçada i un recorregut de 20 
metres. 

Feta amb pals de fusta de pi nòrdic tractada i un cable d’acer trenat de 20 metres de longitud, cosa que fa que el seu 
manteniment no suposaria tampoc un inconvenient.

 

D’acord amb tot l’exposat, es demana al Ple de l’Ajuntament l'aprovació d'una serie d'acords"

Intervé el regidor Francesc Fuguet pel grup municipal de la CUP fent la següent explicació de vot:

"Per dos motius bàsics:

1. Manca de contingut  polític,  que en aquest  cas podria estar  englobat  a un model  de gestió dels  parcs  

infantils o de lleure pel municipi que estaria bé poder conèixer i debatre, però no hi és.

2. Manca de concreció de la proposta."

Intervé la regidora Elidia López pel grup municipal de la FIC manifestant:

Intervé la regidora Silvia Pujol pel grup municipal del PP manifestant:"Nosaltres donarem suport a la moció, perquè 
els nens de entre 9/10 puguin tenir alguna activitat dins dels parcs infantils, ja que queda demostrat pel municipi del  
costat te una i funciona molt bé .

Intervé  el  regidor  Frederic  Escoda pel  grup municipal  del  PSC justificant  el  vot  manifestant  la seva intenció  en  
realitzar aquest projecte

Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis a les persones del 25 de juliol de 2022.

El Ple de l'Ajuntament amb el vot favorable de dotze membres (6 del PSC, 2 de Jx CaT, 1 de la FIC, 1 d'ERc 1 de C's  
i 1 del PP) que representen la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment el componen i amb l'abstenció 
del membre de la CUP, ACORDA:

PRIMER.- Fer un estudi per a poder decidir “a on” instal·lar aquest joc infantil.

SEGON.- Contractar una empresa especialitzada per a dur a terme aquest Projecte. 

TERCER.- Traslladar l’adopció d’aquests acords als mitjans de comunicació local i a tots els vilatans del municipi de 
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Vandellòs i l'Hospitalet de l´Infant.

 

Expedient 3102/2022. Estudi i aprovació, si procedeix, de la Moció que presenta 
el grup municipal d'ERC per a la confecció i desenvolupament del Reglament 
de segona activitat dels funcionaris de l'Ajuntament

Desfavorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 1, En contra: 7, Abstencions: 4, Absents: 0

Per la regidora Esmeralda Saladié del grup municipal d'ERC es procedeix a la lectura 
de la moció:
"Amb la finalitat d’assegurar que les persones funcionàries del cos de la Policia Local 
tinguin en tot moment les aptituds adequades per complir les funcions que tenen 
encomanades, que són fonamentalment de caràcter operatiu i que porten associat 
en molts casos un component important de risc, i poder garantir, així, l’eficàcia en el 
servei policial, però alhora per permetre l’ajust permanent d’escales i categories i 
l’adaptació de la carrera professional als canvis que produeix el transcurs del temps, 
la Llei 16/1991, estableix les causes per les quals les persones funcionàries poden 
passar, abans d’arribar a l’edat de jubilació, a la situació administrativa especial de 
segona activitat.
Les causes esmentades, recollides en el Capítol 3 de la Llei 16/1991, són: l’edat, que 
en cap cas pot ser inferior als cinquanta set anys, la disminució de les condicions 
físiques o psíquiques, en un grau que impedeix a les persones funcionàries 
desenvolupar normalment el servei, sense que els incapaciti de forma permanent per 
a complir les seves funcions.
D’acord amb el Capítol 3 de la Llei 16/1991, s’han de determinar per reglament les 
circumstàncies de la prestació de serveis complementaris de segona activitat, i el 
grau de les incapacitats mèdiques que poden determinar el passi a aquesta situació. 
Entre aquestes circumstàncies es preveu el pas a la segona activitat com a punt 
d’arribada d’un procés progressiu d’adaptació del lloc de treball a les aptituds 
concretes de la persona funcionària afectada per una disminució de les condicions 
físiques o psíquiques, tal com preveu la normativa general de prevenció de riscos 
laborals.
En el mateix sentit, el Real Decreto Legislativo 8/2015, de 30 d’octubre, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei General de la Seguretat Social, la Llei 27/2011, d’1 
d’agost, sobre actualització, adequació i modernització del sistema de Seguretat 
Social, que modifica el Reial Decret Legislatiu 1/1994, de 20 de juny, pel qual 
s'aprova el Text Refós de la Llei General de la Seguretat Social, reconeix en la nova 
redacció donada a l'art. 198 així com en la inclusió d'un apartat 3 al precitat article, la 
compatibilitat de la prestació per incapacitat permanent total amb les retribucions del 
lloc de treball que pugui exercir, així com la compatibilitat de la prestació per 
incapacitat permanent absoluta i gran invalidesa amb el desenvolupament d'una 
activitat professional.
En aquest context de reglamentació de la segona activitat, també es regulen la 
determinació i la provisió dels llocs de treball no policials de suport tècnic per als 
membres del cos de la Policia Local que es puguin trobar en la situació d’incapacitat 
permanent declarada pels organismes competents de la Seguretat Social, i que 
manifiesten la voluntat de reprendre una activitat laboral complementària i compatible 
amb la situació d’incapacitat permanent total, tant si aquesta incapacitat permanent 
prové d’una contingència comuna com d’una contingència laboral.
Així doncs, per tot el què s’ha exposat en aquesta exposició, el grup municipal d’ERC 
de Vandellòs i L’Hospitalet de l’Infant proposa al Ple d’aquest ajuntament l’adopció 
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del següents:
ACORDS
PRIMER.- L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant desenvoluparà el 
reglament de segona activitat conjuntament amb els representants sindicals dels 
funcionaris d’aquest Ajuntament, i es durà al Ple per a la seva aprovació en un 
període màxim de temps de 6 mesos.
SEGON.- Així mateix aquest reglament serà extensiu per a la resta de funcionaris de 
l’Ajuntament que no siguin adscrits al cos de la Policia Local. "
Intervé la regidora Assumpció Castellví pel grup municipal de JxCaT manifestant:
"La moció està bé, és cert que s’ha de fer un reglament de segona activitat pels funcionaris de l'Ajuntament, però 
també pel personal laboral de l’Ajuntament. ( no podem excloure uns si i altres no). La problemàtica que es descriu 
és la mateixa siguin funcionaris o no.
Com que teníem aquesta inquietud, JUNTS vam parlar amb el representants sindicals funcionaris (que és a qui 
afecta aquesta moció) per saber-ne l’opinió abans d’emetre el nostre vot, i la sorpresa va ser que no s’havia parlat 
amb ells, desconeixien de què parlavem ( per tant, entenem que només us heu basat amb el cos funcionarial policial) 
i això fa que d’entrada ens coixeigi la moció.
També hem parlat amb els representants laborals ( perquè segur també els hi podria interessar estar incorporats en 
aquest reglament) i això tampoc s’ha fet. Entenc que no calia, perquè us centreu amb els funcionaris, però a 
nosaltres sí que és important que el personal laboral de l’Ajuntament, pugui encaixar en aquest reglament de segona 
activitat
ERC només us heu centrat amb el reglament Llei que ampara els policies ( que es poden jubilar als 59 anys) ,QUE 
CONSTI, que ens sembla MOLT BÉ, però per fer-ho extensiu a la resta de funcionaris ( tal com posa a la moció) 
primer caldria parlar amb els representants sindicals dels funcionaris de l’Ajuntament i parlar amb RRHH per si en 6 
mesos es pot fer el reglament i portar-ho a Ple ( que és el que diu la moció) i això ens consta que tampoc s’ha fet.
La idea de la moció és bona, però ens coixeja.
Per tots aquests motius nosaltres ens ABSTINDREM."
Intervé el regidor Francesc Fuguet pel grup municipal del CUP manifestant:
"El grup municipal CUP-AMUNT no pot fer altra cosa que votar en contra d’aquesta moció per varis motius que ens 
semblen de sentit comú.
En primer lloc,  les mocions que aquí  es presenten,  nosaltres entenem que no poden ser  ex-professo,  és a dir, 

creades per a solucionar la situació laboral d’un treballador municipal en concret, tal i com ens consta que és el  

context que hi ha al darrera d’aquesta moció. Sent suaus, és una pràctica molt poc ètica.

A més a més, no és la primera vegada que ERC presenta  una moció on intenta  privilegiar  certs col·lectius  de 

treballadors municipals per sobre d’uns altres. Recordem la moció on es demanaven formacions per a la policia local,  

deixant  de banda la resta de treballadores  municipals  que es veu que,  segons  alguns,  no necessiten  formació  

continuada. En el cas d’aquesta moció el que es fa és privilegiar els funcionaris respecta la resta de treballadores  

municipals. Des de la nostra òptica d’alliberament de nacional i de classe, no podem estar a favor de cap manera 

d’establir barreres de privilegis entre les treballadores municipals.

Finalment, tampoc no entenem la fixació que té ERC en convertir-se en el partit dels assumptes policials. Si algú 

pensa que exagerem només cal que es llegeixi l’exposició de motius d’aquesta moció o que miri quantes mocions ha 

presentat ERC sobre aquesta qüestió en els 3 anys que portem de legislatura. Nosaltres pensem que segons quin  

discursos, classistes vers la policia, l’únic que fan és legitimar discursos de l’extrema-dreta. I si algun dels partits  

presents  en aquest  moment al consistori  pensen que poden guanyar  vots per  aquest  costat,  s’equivoquen.  Ens 

voldríem equivocar, però quan hi hagi un partit feixista en aquest Ajuntament, algunes de les persones aquí present 

s’hauran de mirar al mirall per saber que ha passat i buscar responsabilitats. Insisteixo; quan es demanen uns drets  

només per alguns treballadors i no per tots, no son drets, son privilegis."

Intervé  la  regidora  Elidia  López  pel  grup  municipal  de  la  FIC  manifestant:  "A  aquesta  moció  la  FIC  VOTARÀ 
ABSTENCIÓ. 

Estem d’acord que moltes lleis s’ha de desenvolupar mitjançant reglament legals i justos, però, si és vol fer una bona 
feina, que sigui duradora i  que assoleixi  les fites marcades per millorar el benestar  de les persones “regulades”, 
abans s’ha de parlar i negociar molt.

La llei a la que fa referència aquesta moció es exclusiva per a les policies locals, per tant, dubtem que es pugui dur a 
terme el segon punt dels acord que presenta la moció, i encabir-hi a tots els funcionaris. Creiem que aquest àmbit 
queda fora d’aquella legislació. 

D’altra banda no es fa cap esment dels treballadors laborals, no funcionaris. Nosaltres, més enllà d’aquesta moció,  
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entenem  que  també  haurien  d’estar  inclosos  en  els  hipotètics  beneficis  laborals  als  que  es  podrien  acollir  els  
funcionaris.

Intervé la regidora Silvia Pujol pel grup municipal del PP manifestant: "Nosaltres respetem la llei, i si la modifiqués i 
treus el punt dos de la moció li donarem suport."
Finalment intervé l'Alcalde manifestant:
"La moció que presenta el grup municipal d’ERC l’entenem com a improcedent.
Per què? creiem que és més adient que aquest tipus de peticions sobre les condicions laborals dels treballadors les 
han de promoure els representants dels treballadors afectats, siguin funcionaris o laborals."

Intervé la regidora Esmeralda Saladié pel grup municipal d'ERC manifestant: " I per finalitzar voldríem dir que 
aquesta moció és un dret humà, i ho diem així, perquè si un treballador/a ha estat desenvolupant tota la teva carrera 
professional i en un moment donat de forma li sobrevevé una discapacitat causada per una malaltia o per un accident 
laboral, sense aquest reglament aprovat, l´INSS l´incapacita de forma permanent, per poder exercir les seves 
funcions, i per tant passa a una situació de jubilació amb el 55% del sou, sense valorar les seves capacitat per a 
realitzar altres funcions dins la seva feina. Amb el reglament de segona activitat aquest treballador podria passar a 
fer a feines complementàries a les seves i així continuar desenvolupant la seva tasca professional d'una forma 
adaptada.

 
Per finalitzar la Regidora Esmeralda Saladié pel grup municipal d'ERC manifesta: "El nostre grup es preocupa per 
tots els treballadors municipals, és per això, que hem estat l´únic grup que va presentar una moció al 2020 sobre la  
RLT.
A més si que vaig parlar ja fa uns mesos amb un representant dels funcionaris.
Nosaltres hem presentat mocions de molts temes i preguntes de caire molt divers."
Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis a les persones del 25 de juliol de 2022 
El Ple de l'Ajuntament amb el vot desfavorable de vuit membres (6 del PSC, 1 de la CUP i 1 de C's) que representen 
la majoria absoluta del nombre de tretze que legalment el componen, amb l'abstenció de quatre membres (2 de Jx 
CaT, 1 de la FIC i 1 del PP) i amb el vot favorable del membre d'ERC, ACORDA:
PRIMER. Desestimar la moció presentada pel grup municipal d'ERC referenciada.

 

ÀREA DE SERVEIS TERRITORIALS
Expedient 383/2021. Estudi i aprovació, si procedeix, de l'expedient de 
delimitació entre els termes municipals de Montroig del Camp i Vandellòs i 
l'Hospitalet de l'Infant incoat per la Direcció General d'Administració Local del 
departament de Presidència de la Generalitat de Catalunya

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

En relació amb l'expedient relatiu a la delimitació entre els termes municipals de 
Montroig del Camp i de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant incoat per part de la 
Direcció General d’Administració Local del Departament de la Presidència de la 
Generalitat de Catalunya, emeto el següent informe-proposta de resolució, de 
conformitat amb l'establert en l'article 175 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 
2568/1986, de 28 de novembre, amb base en els següents,
ANTECEDENTS DE FET PRIMER.
Pel que fa als antecedents de fet d’aquest expedient em remeto a l’informe emès per 
la tècnica d’administració general del Departament d’urbanisme municipal signat en 
data 13 de juliol de 2022 i que consta a l’expedient.
LEGISLACIÓ APLICABLE
 Decret 244/2007, de 6 de novembre, pel qual es regula la constitució i la 
demarcació territorial dels municipis, de les entitats municipals descentralitzades i de 
les mancomunitats de Catalunya modificat pel Decret 203/2018, de 25 de setembre.
 Llei 39/2015, del procediment administratiu comú de les administracions públiques.
 Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic.
 L'article 13, 22.2.b) i article 123.1 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de 
les Bases del Règim Local.
 Article 27, 28 i 29 del Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, 
aprovat pel Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril.
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 La Llei 16/2015, de 21 de juliol, de simplificació de l'activitat administrativa de 
l'Administració de la Generalitat i dels governs locals de Catalunya i d'impuls de 
l'activitat econòmica.
 La Llei orgànica 3/2018, de 5 de desembre, de protecció de dades personals i 
garantia dels drets digitals, publicada al BOE número 294 de data 6 de desembre de 
2018.
Vist quant antecedeix, es considera que l'expedient ha seguit la tramitació establerta 
en la legislació aplicable procedint la seva aprovació.
D’acord amb el que estableixen els articles 22.2.b) i l’article 123.1 e) de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, amb la nova redacció 
donada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures de modernització del 
govern local, els articles 27, 28 i 29 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local i l’article 33.4 del 
Decret 244/2007, de 6 de novembre, pel qual es regula la constitució i la demarcació 
territorial dels municipis, de les entitats municipals descentralitzades i de les 
mancomunitats de Catalunya, modificat pel Decret 203/2018, de 25 de setembre, 
l’òrgan competent per resoldre sobre l’aprovació de l’expedient referenciat en el 
present informe, és el Plenari municipal, per majoria absoluta del nombre legal de 
membres de la Corporació.
Per això, de conformitat amb l'establert en l'article 175 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 
2568/1986, de 28 de novembre, el que subscriu eleva la seva proposta de resolució.
Per la Regidora Elidia López pel grup municipal de la FIC es fa la següent 
intervenció:"Com activitat, que per a moltes persones, és o pot sembla ser molesta, 
l’equip de govern que vosté presideix, va fer les oportunes al·legacions quan el 
municipi veí va decidir posar a tocar del nostre una platja per a gossos?Son moltes 
les mascotes que invaeixen o passen per un bon tram de la nostra platja de la Punta 
del Riu, quan van a la seva platja, i que nosaltres no la tenim declarada com 
autoritzada per a gossos. On són els encarregats de vetllar perquè cassos com 
aquest no es produexin?Si bé és cert que hores d’ara aquestes mascotes tenen certs 
privilegis entenem que les persones encara en tenim més. I de vegades no se’ns 
respecta com cal."
Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis territorials del 25 de 
juliol de 2022
El Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels tretze membres (6 dels PSC, 2 de JxCaT, 
1 de la FIC, 1 d'ERC, 1 de la CUP, 1 de C's i 1 del PP) que legalment el componen, 
ACORDA:
PRIMER. Aprovar posar en coneixement del plenari de la corporació l’expedient de 
delimitació entre aquest terme municipal i el de Mont-roig del Camp d’acord amb 
l’expedient incoat per part de la Direcció General d’Administració Local del 
Departament de la Presidència de la Generalitat de Catalunya. (Ref. 
ICGC/UDT/ID_2694)
SEGON. Aprovar "l’Acta de les operacions de delimitació entre els termes municipals 
de Mont-roig del Camp i de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant " i Document 
cartogràfic referent a l’acta de les operacions de delimitació entre els termes 
municipals de Montroig del Camp i de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, signada pels 
representats de l’Ajuntament de Mont-roig del Camp, de l’Ajuntament de Vandellòs i 
l’Hospitalet de l’Infant i la Generalitat de Catalunya i entrada davant aquest 
Ajuntament en data de 17 de maig de 2022 amb registre 2022-E-RC-3473, per part 
del Departament de la Presidència, als efectes de donar continuïtat a la tramitació 
d’acord amb el que estableixen els articles 33.6 i 34 del Decret 244/2007, de 6 de 
novembre.
TERCER. Notificar el present acord a l’Ajuntament de Mont-roig del Camp.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 7

4P
PP

5L
33

SA
6L

Q
A9

LK
3F

FR
EJ

4 
| V

er
ifi

ca
ci

ó:
 h

ttp
s:

//v
an

de
llo

s-
ho

sp
ita

le
t.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 1
2 

de
 3

4 



QUART. Notificar el present acord a la Direcció General d’Administració Local del 
Departament de la Presidència de la Generalitat de Catalunya i a l’Institut Cartogràfic 
i Geològic de Catalunya. 

 

Un cop acabada la part resolutiva, abans de l'activitat de control

El Regidor Francesc Fuguet pel grup municipal de la CUP demana el torn de paraula per sol.licitar al Ple que 
s'acceptin per via d'urgència les propostes de la CUP a debat i votació.

"Demanem que s’aprovi a debatre i votar la proposta d’acord sobre l’elaboració d’un pla de contingència per actuar 
en cas de desabastiment energètic i/o alimentari, i una altre proposta d’acord per a la municipalització dels serveis de 
neteja en equipaments i instal·lacions municipals.

Presentem aquestes 2 propostes d’acord, emparrant-nos a l’Article 10 del ROM (Reglament Orgànic Municipal), (Les 

mocions) punt 3, dins del Títol Primer «Els òrgans de Govern Municipal» - Capítol Primer «El Ple Municipal»:

3. Excepcionalment, el Ple, en sessions ordinàries, podrà tractar i votar mocions que no constin a l’ordre  

del dia, per raó d’urgència que haurà de ser apreciada, almenys per la majoria simple del Ple.

 

Utilitzem aquesta via d’urgència, tal com ja va explicar el meu company Ivan ara fa un any, per 2 motius bàsics:

• 1.Nosaltres considerem que un ple extraordinari  per una simple presa de possessió (en aquest  cas la 

meva) no es necessari ni la volem pel cost econòmic que comporta a les arques municipals. Si ens podem 

estalviar  un  ple (amb l’establi  econòmic que això suposa),  i  en  un sol  ple es poden realitzar  els  dos 

procediments millor.

• 2.Per dret democràtic i de representació als nostres votants. Per no limitar la nostra acció política i per 

fomentar  el  debat  polític.  Un  debat  polític  que  creiem  que  sempre  ha  de  ser-hi  present  i  com  més 

abundant, més enriqueix el ple i en definitiva el municipi.

Les propostes que portem a debat, han estat entrades a registre a l’ajuntament, i han estat presentades per correu 

electrònic a tots els regidors i regidores el passat 13 de juliol, amb prou antelació per fer-ne esmena o comentari. Vull 

destacar que només vam rebre resposta de cortesia de les representant de JxC, amb el qual Assumpció i Laia us vull  

agrair. En cap cas vaig rebre cap confirmació ni resposta de l’equip de Govern i de la resta de grups. 

 

La urgència de les dues propostes d’acord creiem que son clares, evidents. Una, vol fer front a una crisi energètica i  

alimentària global que es preveu per aquesta tardor, i l’altre s’emmarca dins del futur post-nuclear i  la necessitat de 

reduir despeses municipals en vista a la reducció d’ingressos que podria ser imminent. Fets prou emergents perquè 

almenys puguin ser debatut i parlats.

 

Feta aquesta introducció i tenint en compte que una de les obligacions o deures de les regidores és fer propostes per 

millorar i tal com he dit abans enriquir el ple amb debat polític, demano que s’aprovi debatre i votar la proposta  

d’acord següent: 

• Proposta d’elaboració d’un pla de contingència per actuar en cas de desabastiment energètic i/o alimentari.

A finals de l’any passat el nostre grup municipal ja va portar a aquest plenari una proposta per tal d’instar a  

l’equip de govern a elaborar un pla de contingència per actuar en cas de desabastiment energètic i/o alimentari.  

La proposta va ser votada en contra. 

Ara, mig any més tard, la cosa s’ha agreujat, i ja son organismes com la Comissió Europea, o la Ministra de  

Transició Ecològica i el Repte Demogràfic que reconeixen que s’estan elaborant plans de contingència. També  

diàriament veiem notícies als mitjans que ens informen de la mateixa emergència. La crisi energètica global  

està afectant a tota la cadena global de subministraments, inclosa l’alimentació.
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Des de fa més d’un any aquesta crisi s’ha començat a manifestar de forma explícita amb un increment de preus  

dels principals recursos energètics i materials, qüestió que s’ha vist agreujada per la guerra a Ucraïna. 

Tot plegat està provocant un nivell de desabastiment de molts productes així com l’increment del preu dels béns  

i serveis.

Davant  aquesta situació,  els ajuntaments  com a institucions més properes a la ciutadania cal  que estiguin  

preparats per fer front a una situació d’emergència.

Aquesta vulnerabilitat general de la societat davant la crisi energètica es veu agreujada al nostre municipi, ja  

que disposem d’uns nivells de renda per  càpita inferiors a la mitjana catalana.  Segons les darreres dades  

disponibles de l’Idescat.

Es  tracta  doncs,  d’un  tema preventiu  de  visió  pública  i  comunitària,  per  no  actuar  de  forma  reactiva  i  si  

preventiva. Com per exemple podria ser el risc d’incendi que tenim cada estiu

Motius doncs que justifiquen més el caràcter d’urgència de la proposta que presentem.

 

• Proposta d’acord per a la municipalització dels serveis de neteja en equipaments i instal·lacions municipals.

• Proposta de municipalització del servei de neteja ja que aquest és un servei reiterat, prolongat, habitual i  

continuo, i per tant, aquest hauria de ser assumit pel mateix Ajuntament. Estalviant-se, sota el nostre parer,  

quantitats anuals desorbitades de diners.

• Aquesta proposta de municipalització, com altres presentades pel nostre grup municipal, s’emmarca dins  

del futur post-nuclear i la necessitat de reduir despeses municipals en vista a la reducció d’ingressos un  

cop la central nuclear Vandellòs II deixi de funcionar.

• En la  proposta  remarquem que  algun  servei  puntual,  com ara  la  neteja  de  les  pistes  dels  pavellons  

poliesportius, haurien de continuar sent externalitzats mentre no es disposi de la maquinària necessària.

• Aquesta proposta també té en conte als treballadors i treballadores d’aquest sector i la dignificació del seu  

sector professional. Demanant que aquestes s’incorporin a jornada completa a la plantilla de l’Ajuntament.

Motius doncs que justifiquen més el caràcter d’urgència de la proposta que presentem.

Feta aquesta introducció/justificació dels motius i de la urgència de les 2 propostes presentades, 
demano que s’aprovi debatre i votar les propostes d’acord.»

Es sotmet a votació el caràcter d’urgència de les dues propostes d’acord presentades pel grup municipal de la CUP, 
sent el resultat el següent :

Es vota desfavorablement per vuit membres (6 del PSC i 1 de C’s) que representen la majoria absoluta del nombre 
de tretze que legalment el componen, amb l’abstenció de cinc membres (2 de Jx CaT, 1 de la FIC, 1 d’ERC i 1 del 
PP) i amb el vot favorable del membre de la CUP.

 
 

B) ACTIVITAT DE CONTROL
Expedient 721/2022. Donar compte de l’informe anual del control financer 2021
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Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El Ple resta assabentat d'aquest expedient.

 

Expedient 2355/2022. Donar compte del Pla d’Acció 2022 derivat de l’informe 
anual de control financer de l’anualitat 2021

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El Ple resta assabentat d'aquest expedient  

 

Expedient 2123/2022. Donar compte del preu públic de la publicació municipal 
'La necròpolis medieval de l'antic Hospital del Coll de Balaguer' de Núria 
Armentano i Isidre Pastor 2022

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El Ple resta assabentat d'aquest expedient
 

 

Expedient 2146/2022. Dictaminar sobre els Preus públics del servei de 
menjador i acollida escolar - curs 2022-2023

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El Ple resta assabentat d'aquest expedient

 

Expedient 281/2022. Donar compte dels preus públics Joventut - Estiu 2022

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El Ple resta assabentat d'aquest expedient

 

Expedient 2730/2022. Donar compte de la baixa voluntària definitiva de 
l'educadora Cristina Peña de la Llar d'Infants "Sol i Vent"

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El Ple resta assabentat d'aquest expedient

 

Expedient 2799/2022. Donar compte del Pla de Disposició de Fons

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El Ple resta assabentat d'aquest expedient
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Expedient 3108/2022. Donar compte dels decrets d’Alcaldia des del dia 24 de 
maig al 15 de juliol de 2022 (ambdós inclosos)

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El Ple resta assabentat dels decrets d’Alcaldia des del dia 24 de maig al 15 de juliol 
de 2022 (ambdós inclosos) que comprenen dels núms 339 al 505.

 

 

C) PRECS I PREGUNTES

Pel grup municipal de JxCaT es formulen les següents preguntes:-Per la Regidora Assumpció 
Castellví

1.Quan pensen arranjar voreres i espais municipals de Vanessa Park?

Per l’ Alcalde es contesta: Les voreres s’arrangen sempre que faci falta.En el cas de Vanessa 
Park, la immensa majoria d’elles van ser renovades entre els anys 2015 (carrera Sajolida) i 2016 
(carrers Farigola, Alfàbrega i Romaní)

2.Pensen fer algun tallafocs o poda especial als pinars de Vanessa Park?

Per l’ Alcalde es contesta: Els boscos d’aquest entorn són privats i fer tallafocs no és 
competència municipal.

El que sí que es fa és netejar les franges de protecció. En aquest cas, la darrera vegada es va fer 
l’any passat

3.Pensen arranjar la tanca del final del carrer Palmera de Vanessa Park?

Per l’Alcade es contesta: Sí, però l’actuació a realitzar és molt més àmplia 

4.Pensen posar mampares o demanar a carreteres del Estado que les posin per aïllar del soroll 
dels cotxes que passen per l’autopista, al nucli de Vanessa Park que viu al costat de l’autopista ?

Per l’Alcade es contesta: No tenim constància d’aquesta necessitat i la via més propera que 
podria generar més soroll és la T-318 

5.La Depuradora de Vanessa Park desprèn moltes olors desagradables, quina actuació pensen 
fer per arranjar el problema?

Per l’Alcalde es contesta: Les depuradores són competència de l’ACA.
Això no obstant, l’Ajuntament arranjarà aquesta depuradora i en el pressupost d’enguany hi figura una 
partida de 80.000 €
6.El pou, de de Vanessa Park, cada quan SECOMSA AIGUA fa els controls de qualitat de l’aigua ?
Per l’Alcalde es contesta: Diàriament es fa el control del clor, de la terbolència, color, olor i sabor.
L’analítica completa es realitza mensualment.
7.A Vanessa Park no tenen gas, pensen fer alguna actuació per a que algun dia hi arribi?
Per l’Alcade es contesta: No tenim aquesta petició.
Normalment és l’empresa subministradora qui es posa en contacte amb els potencials clients
8.L’enllumenat del passeig i alguns carrers de l’Almadrava no funciona, quan s’arranjarà?
Per l’Alcade es contesta: L’enllumenat funciona
9.Quan es tornarà a fer una campanya abocada a la neteja de camins i senders ?
Per l’Alcade es contesta:A la tardor que és quan se poden fer
10.Quin ha estat el cost total del monument a St. Eixuperi, les lletres d’Hospitalet de l’Infant i el logo de 
L’Hospitalet de l’Infant i la Vall de Llors?
Per l’Alcade es contesta: El monument a Saint Exupery ha costat 12.396,70 € i les lletres i el logo de 
Turisme 7.980 i 4.400 €
11.Quina solució es realitzarà per resoldre definitivament el problema de la gespa, (arrels del xop) a la 
piscina de Vandellòs?
Per l’Alcade es contesta: Les arrels del xop es trituren periòdicament
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12.Quan es farà la taula de treball per resoldre la qüestió del local LUNA d’Hospitalet de l’Infant?
Per l’Alcade es contesta: Dimecres 27 de juliol es va fer una primera reunió col·lectiva, anteriorment 
s’han fet individualitzadament
13.Les zones blaves, quina es la valoració d’aquest mes de juliol i el perquè de la seva ampliació?
Per l’Alcade es contesta: Positiva. No s’ha fet cap ampliació de zona blava, si de zona verda a petició 
ciutadana.
Les dades econòmiques s’oferiran en un consell d’IDETSA a finals d’estiu. Sí que puc donar alguna 
dada rellevant, com que el nombre d’abonats empadronats ha passat de 1.400 a 1.900 i els 
abonaments de segona residència s’han multiplicat per 8
14.L’aire condicionat de la Residència i del Bar dels jubilats de Vandellòs continua donant problemes, 
han avisat més de 5 cops aquest mes dels escapaments d’aigua de l’aire, quan pensen arranjar-ho ?
Per l’Alcade es contesta: L’equip d’aire condicionat s’ha posat nou i han sorgit alguns 
problemes de condensació, resolts fa dies.ç
15.Creuen que el lloc de les bicis elèctriques de Vandellòs és el correcte?
Per l’Alcade es contesta:A Vandellòs no hi ha bicis elèctriques municipals
16.A les voreres d’alguns del carrers de Vandellòs i l’Hospitalet s’hi ha de fer una actuació, quan 
pensen fer-la?
Per l’Alcade es contesta: Es fan periòdicament i s’actua ràpidament quan la petició es formula a 
la Línia verde
17.Pista Nova llum, quan es preveu iniciar el projecte?
Per l’Alcade es contesta: Quan el director del projecte resolgui les al·legacions presentades
18.Via Augusta, les obres realitzades acabaran en el cost previst?
Per l’Alcade es contesta: Fins el moment no hi ha hagut cap desviació
19.Davant la proliferació de rates en la via pública de Vandellòs, quines actuacions han fet i 
seguiran fent per a que aquesta realitat no es torni a repetir?
Per l’Alcade es contesta: Les rates sorgeixen en un habitatge particular i s’ha actuat quan s’ha 
comptat amb el permís de la propietat
20.Residència d’Hospitalet de l’Infant, quan es preveu que s’iniciïn les obres?
Per l’Alcade es contesta: L’obra està adjudicada i tan bon punt pugui l’empresa s’iniciaran les 
obres, probablement la segona quinzena de setembre

Per la Regidora Laia Martorell:

1.- ¿S’han començat les obres per a la instal·lació de l’ascensor a l’Escola Mestral? Si és així, 
com evolucionen?

Per l’Alcade es contesta: Les obres de l’escola Mestral les fa el Departament d’Ensenyament. 
Estan iniciades i evolucionen favorablement

2.- Des del principi de l’època estival fins avui, hi ha hagut algun incident a la Cova del Llop 
Marí? 

Per l’Alcade es contesta:  Fins ahir s’han produït dos rescats aquàtics i  tres assistències de 
primers  auxilis.  En  tots  casos  cal  recordar  que  és  un  reforç  del  servei  de  socorrisme  que 
valorem molt positivament

3.- Quin impacte econòmic ha tingut el Campionat Mundial de Trial, celebrat al Municipi el passat 
mes de Juny?

Per  l’Alcade  es  contesta:  Un  gran  impacte  en  la  restauració  i  hoteleria  fregant  el  100% 
d’ocupació

Precs de la Regidora Laia Martorell:

1-Que ens expliqueu una mica com funciona la campanya “Moviment Banderes Verdes”, per a 
que tothom ho conegui una mica  

Per la regidora Elidia López pel grup municipal de la FIC es formula la següent pregunta:

Locals tancats:

D'una banda, IDETSA, o l'Ajuntament té una fixació amb els locals buits de l'Hospitalet. 
Per què n'hi ha tants? 
Per què els propietaris no els lloguen? 
etc. 
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Des de molts sectors es ven la idea de què els propietaris demanen molts diners pel lloguer i 
això crea una inèrcia negativa a l'hora de llogar locals. 
1. Cas de què això fos veritat hem de tenir en compte que cadascú del què es seu demana el que 
vol. 
2. Algú de l'equip de govern o d'IDETSA, s'ha plantejat la competència deslleial que fa aquesta 
empresa de capital públic amb els locals i despatxos que ofereix en règim de lloguer evitant així 
que el sector privat pugui posar de lloguer els seus locals amb igualtat de condicions. 
Per cert, quants locals té llogats IDETSAa empreses o/i autònoms? 
 
Per l’Alcalde es contesta: “L’objectiu del Viver d’Empreses que gestiona IDETSA al polígon és 
fomentar  l’esperit  emprenedor  i  ajudar  els  nous  empresaris  a  desenvolupar  el  seu  projecte 
empresarial i fer-ho de forma avantatjosa els primers anys del seu funcionament per garantir-ne 
la seva viabilitat econòmica.

Les empreses que s’instal·len al polígon no generen cap tipus de competència deslleial a la resta del 
poble, perquè no són locals comercials, sinó oficines, magatzems i despatxos.
En concret, IDETSA disposa de 6 naus industrials al Viver Tecnològic, 11 despatxos per a emprenedors 
i empreses en fase de consolidació on treballen 77 treballadors entre assalariats i autònoms.
Sí vull ressaltar l’esforç que ha fet IDETSA per aconseguir retenir empreses auxiliars de la central 
nuclear, arribant inclús a traslladar la seva seu.
De manera que s’ha pogut retenir a l’empresa IDOM que dona feina a més de 40 treballadors i a la 
vegada s’ha obert un espai a la Via Augusta que dona major visibilitat i accessibilitat a aquesta empresa 
pública municipal.
Sobre l’actuació als locals buits, efectivament és un objectiu prioritari donar continuïtat a l’eix comercial 
tal com es va establir el Pla Estratègic de Comerç de 2016.
En els darrers mesos i malgrat les afectacions que genera una actuació urbanística com la que es fa a 
la Via Augusta, ja s’han obert 6 locals que fins ara estaven tancats. Per tant, això ens dona molta 
satisfacció.”

Per  la  Regidora  Esmeralda  Saladié  pel  grup  municipal  d’ERC  es  fornulen  les  següents 
preguntes;

1.- Davant l'onada de calor que hem patit aquestes setmanes, quines mesures preventives ha dut a 
terme l'Ajuntament? En referència al medi natural.

Per l’Alcade es contesta: La tasca al medi natural s’ha de fer durant tot l’any, però especialment 
fora de la temporada estival.

Durant l’estiu l’Ajuntament finança la vigilància extra de l’ADF i estem al corrent de les mesures que 
pren el departament d’Interior

2.- Saber quines mesures ha pres l'Ajuntament amb la plaga de rates que hi hagut a Vandellòs? Té 
previst algun tipus de mesura per poder prevenir altres possibles plagues amb el problema de cases 
deshabitades a Vandellòs? 

Per l’Alcade es manifesta que ja està contestada anteriorment 

3.- Subvenció al teixit comercial: Targeta Fes-la rodar. Per què als comerciants a l'hora de fer la renda 
els hi comptava com una subvenció en les seves declaracions personals? 

Per l’Alcade es contesta: Va haver-hi una comunicació equivocada a Hisenda que aquesta va 
interpretar erròniament com una doble subvenció, i per tant doble tributació, als usuaris i als 
empresaris.

Els afectats han estat informats pel departament de Serveis Econòmics

4.- Conèixer la planificació (mensual) de la neteja dels carrers que duu a terme la màquina a Vandellòs? 

Per l’Alcade es contesta: La neteja manual és diària i la màquina és setmanal

5.- Saber si ja s'han resolt les al·legacions presentades pel nostre grup al projecte de remodelació del 
Nova Llum. 
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Per l’Alcade es manifesta que ja està contestada anteriorment 

6.- Societat Caçadora la Defensora de la Caça: a) En el Ple de desembre 2021 es va aprovar una 
modificació de crèdit en la qual constava una partida de 3.000€ per a la societat caçadora per tal de 
sufragar el cost d'unes plaques solars instal·lades a la seva seu. Per què l´entitat encara no ho ha 
cobrat? b) Quan es preveu la senyalització dels accessos als passos de caça del coll de Balaguer per 
tal de garantir la seguretat a persones alienes que passin per la zona i quines mesures es prendran per 
tal d´aparcar a la zona del pàrquing del Mirador en període de caça? 

Per l’Alcade es contesta: .a)La subvenció no s’ha cobrat perquè la Caçadora no ho va sol·licitar 
durant el termini establert.

Caldrà esperar que hi hagi una nova convocatòria

b)Quan comenci el període de caça

7.- Quin és el Pla de seguretat del mercat del diumenge i en quin horari es fa la neteja.

Per  l’Alcade es  contesta:  No  hi  ha  Pla  d’Autoprotecció  Municipal  o  de  Seguretat,  donat  que  la 
normativa que ho regula no el defineix en el catàleg d’activitats i centres d’interès per a la protecció civil  
local (Decret 30/2015).

Aquest Pla seria necessari si el nombre d’assistents superes els 10.000 visitants.

El que sí es porta a terme és un Pla preventiu de Seguretat que es va reformular durant la pandèmia.. 
En concret contempla:

- La mobilitat de vehicles i de peatons

- Els tancaments amb pilones i tanques metàl·liques

- Adequació dels espais per a serveis d’emergència

- Dotació de vigilància, amb patrulla de la policia local, mossos i seguretat privada

 

La neteja es fa a l’acabar el mercadet, normalment entre 16-18 h

 

I no havent-hi més assumptes per tractar, es dóna per finalitzada la sessió

 

 

 

 

 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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REGLAMENT DEL SERVEI MUNICIPAL D'ACOLLIDA TEMPORAL AL PIS
D’EMERGÈNCIA SOCIAL DE L’AJUNTAMENT DE VANDELLÒS I

L’HOSPITALET DE L’INFANT

Exposició  de  motius

I.-  L'habitatge  és  un  bé  de  primera  necessitat  i  el  seu  accés  queda
definit  com  a  dret en  la  normativa  internacional,  espanyola  i  catalana.  

La  Declaració  universal  de  drets humans  de  l'ONU,  en  el  seu  article  25,
fixa  l'habitatge  com  un  dels  drets  bàsics  que permet  gaudir  d'un  nivell
de   vida  adequat  a   qualsevol   ésser   humà.   Per   tant   adquireix   la
consideració  d’un  dret  fonamental   que  consolida  la  resta  de  drets
humans. L'article  47  de  la  Constitució  Espanyola  determina  que  tots  els
espanyols  tenen  dret  a un  habitatge  digne  i  que  els  poders  públics
promouran  les  condiciones  necessàries  i establiran  les  normes  pertinents
per  tal  de  fer  efectiu  aquest  dret.

En  el  mateix  sentit,  l'article  26  de  l'Estatut  d'Autonomia  de  Catalunya
proclama  els drets  en  l'àmbit  de  l'habitatge  i  el  Parlament de Catalunya,
en ús de les  competències contingudes  a  l'article  137  d'aquest  Estatut,  va
aprovar  la  Llei  18/2007,  de  28  de desembre  del  dret  a  l'habitatge.   

II.-  La  situació  de  crisi  econòmica  ha  suposat  per  a  moltes  unitats  de
convivència l’empitjorament de la  seva  situació  residencial  o  la  manca
d’accés  a  un  habitatge digne.  La  situació  sostinguda  en  el  temps  de
reducció  de  salaris,  la  precarietat  de  les condicions  laborals  i  l’atur,  han
provocat  que  moltes  unitats  de  convivència  no  hagin pogut  mantenir
l'habitatge  on  vivien  o  bé  no  hi  puguin  accedir.

L’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant disposa d’un habitatge en
propietat  destinat  a  habitatge  d’emergència social  per  a  casos  de  serveis
socials  que  tinguin  el  perfil  per  accedir-hi i que es regulen en aquest
reglament.
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CAPÍTOL I : DISPOSICIONS GENERALS

Article 1. Objecte

L'Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant estableix un recurs públic i
local consistent en l'acolliment temporal en habitatge de titularitat municipal
previst a aquests efectes.

El  recurs regulat  en aquest  reglament té  per  finalitat  donar  resposta a les
necessitats  d’habitatge de persones  empadronades a Vandellòs i l’Hospitalet
de l’Infant  que es trobin en alguna de les  situacions previstes a l'article  3
d'aquest Reglament.

L'ús de l’habitatge serà d’una unitat familiar, i està condicionat al compliment
del pla de treball contemplat a l'article 7, el qual establirà, necessàriament, la
durada  concreta  de  la  utilització  del  recurs  per  part  de  les  persones
beneficiàries.

Article 2. Protecció de dades

En compliment del que es disposa en la Llei Orgànica 3/2018, de 5 de
desembre, de Protecció de Dades Personals i garantia dels drets digitals i en el
Reglament general de protecció de dades, els ciutadans queden informats de
què les dades de caràcter personals que, si escau, siguin recollits a través de la
presentació de la documentació necessària per procedir a la valoració per l’ús
de l’immoble de emergència social seran tractats per aquest Ajuntament amb
la  finalitat  de  garantir  l'adequat  manteniment,  compliment  i  control  del
desenvolupament dels tràmits.

En  relació  amb  el  tractament  de  dades  personals  dels  sol·licitants,
queden informats de les següents dades:

Li  comuniquem  que  les  seves  dades  seran  tractades  sota  la
responsabilitat de L’AJUNTAMENT DE VANDELLÒS I L’HOSPITALET DE L’INFANT,
amb CIF P4316400C i  domicili  carrer  d’Alamanda,  4 43890.  L’Hospitalet de
l’Infant  (Tarragona),  telèfon  de  contacte  977.823.313  i  correu  electrònic
info@vandellos-hospitalet.cat  amb  la  finalitat  de  poder  gestionar  de  forma
adient relació existent entre ambdues parts i  els tràmits administratius que
d’aquesta es derivin, poden contactar amb el nostre Delegat de Protecció de
Dades per correu electrònic a dpd@vandellos-hospitalet.cat. 
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CAPÍTOL II : PERSONES BENEFICIÀRIES

Article 3. Persones beneficiàries

Podrà accedir al servei qualsevol persona a títol individual o com a membre
d'una unitat de convivència, que compleixi els requisits d'accés i que es trobi
en alguna de les circumstàncies següents:

1.- Persones en situació crítica de carència d'allotjament, deguda a:

a)  Desnonament  ordenat  per  sentència  judicial  ferma  dictada  en
procediment seguit davant la jurisdicció civil,  per manca de pagament
motivada per insuficiència de recursos, expiració de termini, preferència
d'ús de l'arrendador o d'altres semblants i amb dia i hora de llançament
inajornable.

b) Declaració municipal de ruïna imminent de l’habitatge de la persona o
persones a acollir.

c)  Incendi,  inundació  o  fenomen  catastròfic  similar  que  inhabiliti
l’habitatge de la persona o persones a acollir.

d) Altres situacions d’emergència.

2.- Membres de les famílies amb un Pla de treball acordat amb la  Comissió
d’Emergències Socials del Departament de Benestar Social municipal, en el que
s’inclogui l’accés a un habitatge com a mesura per a poder millorar la seva
situació.  Tindran  preferència  aquelles  famílies  amb  menors  o  persones
dependents a càrrec.

Article 4. Requisits d'accés al servei

Per accedir al recurs les persones beneficiàries hauran de complir i acreditar les
següents condicions:

a) Estar empadronades i residència efectiva durant els darrers 3 anys en
el municipi de Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant.

b) Tenir la capacitat necessària per desenvolupar les activitats de la vida
diària sense el suport d'una tercera persona.

c) No disposar de recursos socials ni d’ingressos econòmics suficients per
accedir  a  un  habitatge  de  lloguer,  de  conformitat  amb  el  barem
referenciat a l’Indicador Públic de Renda d’Efectes Múltiples (IPREM) dels
membres de la unitat familiar.
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d) No tenir a disposició cap habitatge propi i adequat a les necessitats
familiars.

e) No ser titular d’un dret real de gaudi sobre cap habitatge adequat a
les necessitats familiars.

f) Subscriure el Pla de treball, individual o familiar, definit per la Comissió
d’Emergències Socials del  Departament de Benestar Social municipal i
orientat  a  l’obtenció  d’un  habitatge  alternatiu,  previ  o  no  el
desenvolupament d'un projecte de vida autònom per part de la família
beneficiària del servei.

Podran ser beneficiàries del servei persones que no compleixin les condicions
contemplades a les lletres a), b) i c), previ informe favorable de la Comissió
d’Emergències Socials del Departament de Benestar Social municipal.

Article 5. Exclusions

Podran ser excloses del Servei les persones que incorrin en algun dels supòsits
següents:

a) No complir els requisits d'accés recollits a l'article anterior, o no haver
aportat prèviament la documentació acreditativa del seu compliment.

b) En situació de dependència generades per addiccions o malalties que
impossibilitin  la  promoció  personal  o  familiar,  o  suposin  una dificultat
insuperable per l’aprofitament del recurs.

d) Haver estat expulsat del Servei per motius greus, tret que els Serveis
Socials municipals,  a la vista de les circumstàncies concretes del  cas,
informin favorablement i de forma motivada el nou accés del beneficiari.

CAPÍTOL III : RÈGIM DEL SERVEI

Article 6. Durada

La utilització dels habitatges municipals adscrits al Servei té caràcter temporal.
El període màxim d'estada és de tres mesos.

Aquest termini només podrà ser prorrogat per acord de la Junta de Govern
Local, a proposta de la  Comissió d’Emergències Socials del Departament de
Benestar  Social  municipal,  sense  que  el  còmput  total  d’estada  de  cada
beneficiari pugui superar sis mesos.

El Pla de treball, que es regula a l’article següent, podrà preveure un període
de prova per a comprovar l’adequació dels usuaris a l’habitatge i el seu entorn.
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Article 7. Pla de treball

Els usuaris de/ls habitatge/s objecte d’aquest Reglament han d’estar inclosos
en  un  Pla  de  treball,  individual  i/o  familiar,  convingut  amb  les  persones
beneficiàries, signat per totes elles i aprovat pels Serveis Socials municipals. El
Pla estarà orientat a la promoció i millora de la situació personal i familiar i en
conseqüència a accedir a un habitatge definitiu on desenvolupar un projecte de
vida autònom.

Aquest pla (que compromet, en el seu cas, tota la unitat familiar) haurà de
descriure un esquema d'objectius operatius i mesurables i una temporalitat per
a la seva consecució.

Correspondrà  al  professional  de  l’Àrea  Bàsica  d’Atenció  Social  municipal  el
seguiment del Pla. Aquest seguiment podrà comportar, entre d'altres mesures,
entrevistes en l’habitatge social adjudicat i la inspecció dels espais comuns o
privatius,  quan  el  personal  de  benestar  social  de  referència  ho  consideri
necessari i de conformitat amb el procediment previst a l’article 9.2 d’aquest
Reglament.

La revisió del pla de treball es realitzarà, com a mínim, una vegada al mes.
En aquesta revisió es verificarà el compliment dels compromisos establerts, a
nivell general, i la consecució dels objectius previstos.

Article 8. Drets i obligacions dels usuaris

1. A més a més dels drets reconeguts a qualsevol usuari de serveis socials per
la Llei catalana 12/2007, d’11 d’octubre, de serveis socials, els beneficiaris del
servei tindran dret a:

a)  Destinar  l’habitatge  adjudicat  a  residència  temporal,  individual  i/o
familiar.

b) Gaudir de la intimitat necessària i, específicament, tancar amb clau els
espais assignats a títol privatiu.

c) Utilitzar els serveis i espais comuns de l’habitatge i de l'edifici.

d) Rebre, cada usuari major d’edat, un joc de claus de l’habitatge.

e) Rebre visites de familiars i amistats.

g) Participar, els usuaris majors d’edat i dins el marc normatiu d’aquest
reglament, en la gestió de l’habitatge.
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2. A més a més dels deures contemplats per a qualsevol usuari  de serveis
socials per  la Llei  catalana 12/2007, d’11 d’octubre, de serveis socials, els
beneficiaris del servei estaran obligats a:

a)  Destinar  les  dependències  de  l'habitatge  només  a  les  finalitats
previstes en aquest Reglament.

b) Observar pautes i conductes basades en el respecte mutu i tolerància,
pròpies per a una convivència adequada, tant dins l'habitatge com fora
d’ell, en especial amb els altres membres de la comunitat de veïns/es.

d)  Comunicar  de  manera  immediata  al  personal  de  referència  dels
Serveis Socials municipals, qualsevol incidència relativa a l'habitatge i/o
a les persones que hi conviuen.

e) Abonar la fiança establerta en l’article 18 d’aquest reglament per a
constituir  el  dipòsit  que  s’estableixi  en  garantia  dels  eventuals
desperfectes o avaries derivats d'un mal us dels recursos.

f) Comunicar a  la Comissió d’Emergències Socials del Departament de
Benestar  Social  municipal qualsevol  canvi  en  la  composició  o
circumstàncies familiars inicials.

g) Signar el Document d’accés al servei, que figura com annex d’aquest
Reglament.

Article 9. Funcionament dels habitatges

1. En ordre a una correcta convivència entre els usuaris dels habitatges i a una
adequada utilització dels mateixos, tots els beneficiaris del servei hauran de
respectar les següents normes de funcionament:

a)  Queda  prohibida  la  pernoctació  en  l’habitatge  de  persones  no
autoritzades expressament i per escrit pel professional de l’Àrea Bàsica
d’Atenció Social municipal.

b) S’hauran de complir les normes que regeixin en l’habitatge o en la
comunitat de veïns/es, cas en el qual s’inclou la neteja de les escales en
els  trams  i/o  torns  que  estiguin  fixats  en  la  comunitat,  excepte  les
normes que es refereixin a compromisos de tipus econòmic, que seran
cobertes per l’Ajuntament.

c)  No  fer  còpies  de  les  claus  ni  lliurar  aquestes,  a  persones  no
autoritzades  expressament  pel  professional  de  l’Àrea  Bàsica  d’Atenció
Social  municipal.  En  qualsevol  cas,  totes  les  claus  hauran  de  ser
retornades en el moment d'abandonar l'habitatge.
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d) No canviar, sota cap concepte, els panys de l’habitatge.

e) No realitzar canvis ni modificacions a l'habitatge, llevat d'aquells que
siguin  autoritzats  per  escrit,  previ  informe  justificatiu  dels  tècnics
municipals competents.

f) No portar a l’habitatge cap tipus d’animal, moble, aparell o estri sense
l’autorització  expressa  i  per  escrit  del  professional  de  l’Àrea  Bàsica
d’Atenció Social municipal.

g)  No treure  fora de l'habitatge els  estris,  electrodomèstics,  mobles i
altres objectes que formen part del parament del mateix.

h) Comunicar de forma immediata al personal municipal responsable de
l’habitatge, qualsevol avaria o imprevist que detecti.

i) Tenir l'habitatge sempre endreçat i en bones condicions d'ordre i neteja
i  responsabilitzar-se  del  seu  règim  de  vida  i  atencions  personals,
sanitàries i de alimentació.

j)  No consumir alcohol, tabac o d'altres substàncies psicotròpiques dins
l'habitatge o les dependències de la comunitat.

k) No desenvolupar activitats lucratives a l'habitatge.

l)  Lliurar  al  professional  de  l’Àrea  Bàsica  d’Atenció  Social  municipal,
abans d’ocupar l'habitatge, un inventari, degudament signat, dels estris i
objectes propis que s’hi introdueixen.

m) Mantenir l’anonimat de l’adreça del servei.

n)  Comunicar  amb  una  antelació  mínima  de  quinze  dies  la  decisió
d'abandonar l'habitatge.

o)  En  el  supòsit  de  finalització  del  servei  per  qualsevol  causa,  el
beneficiari haurà de retirar tots els objectes de la seva propietat i deixar
les dependències en les mateixes condicions d'ús en què les va trobar, en
un màxim de 7 dies naturals.

2.  Els  usuaris  de  l’habitatge  no  impediran  l’accés  al  mateix  del  personal
municipal degudament autoritzat i acreditat, en el ben entès que l’accés a les
dependències privades de cada beneficiari només es podrà fer en presència del
mateix.
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3. Qualsevol llacuna o discrepància en la interpretació d’aquestes normes de
convivència,  serà  resolta  per  la  Comissió  d’Emergències  Socials  del
Departament de Benestar Social municipal responsable de l’habitatge.

Article 10. Requisits dels habitatges d'ús social

Els  habitatges  objecte  del  servei  regulat  en  aquesta  norma  compliran  els
requisits  d'habitabilitat,  superfície  i  supressió  de  barreres  arquitectòniques
establerts a la normativa vigent.

CAPÍTOL  IV  :  PROCEDIMENT  PER  A  L’ADJUDICACIÓ  O  PÈRDUA
D’HABITATGE SOCIAL

Article 11. Criteris d’adjudicació

1.  La  concessió  de  l’ús  dels  habitatges  socials  ve  determinada  per  la
disponibilitat del mateix.

2. Quan el nombre de sol·licituds d’accés a l’habitatge superi la disponibilitat,
es  confeccionarà  una  llista  d’espera  de  les  sol·licituds  que  compleixin  els
requisits  d’accés  al  servei  i  que  hagin  estat  informades  favorablement  pel
Departament de Benestar Social municipal.

3. En cas de disponibilitat de l’habitatge la Comissió d’Emergències Socials del
Departament de Benestar Social municipal elevarà a la Junta de Govern Local
la  proposta  d’adjudicació  d’aquella  sol·licitud,  si  s’adequa  a   les  causes
d’adjudicació.  A  igualtat  de  puntuació  economicosocial  tindrà  prioritat  la
sol·licitud més antiga.

4.  La  sol·licitud  d’accés  al  servei  tindrà  una  vigència  d’un  any.  Abans  no
transcorri aquest termini caldrà actualitzar la sol·licitud per mantenir la seva
validesa dins la llista d’espera d’accés al servei.

Article 12. Procediment ordinari d’accés al servei

1.  El  procediment  s’iniciarà  per  petició  escrita  de  la  persona  interessada
adreçada al Departament de Benestar Social municipal, que comunicaran als
sol·licitants  la  disponibilitat  de  l’habitatge  i  els  facilitaran  la  informació
necessària  per  a la correcta tramitació de l’expedient.  És  competència dels
interessats  l’acreditació  dels  requisits  necessaris  per  a  poder  optar  als
habitatges socials.

2. En qualsevol moment del procediment els interessats podran desistir, per
escrit, de la seva sol·licitud i aquest fet comportarà l’arxiu de l’expedient.
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3. La tramitació i  valoració de la sol·licitud es farà  pels professionals de la
Comissió d’Emergències Socials del Departament de Benestar Social municipal,
que redactaran un informe preceptiu que determinarà:

a)  Les dades d’identificació de la persona sol·licitant del servei.

b) Les dades d’identificació de la resta de membres de la unitat familiar
que conviuen habitualment amb la persona.

c) El compliment dels requisits d’accés al Servei que preveuen els articles
4 i 5 d’aquest Reglament.

d)  La  valoració  sobre  la  conveniència,  de  conformitat  amb  el  Pla  de
treball  previst  a  l’article  7è  d’aquest  Reglament,  de  concedir  l’ús  de
l’habitatge i, en el seu cas, la proposta de durada de l’estança i la forma i
freqüència de seguiment del Pla de treball.

4. L’informe i tota la documentació necessària per acreditar els seus extrems,
formaran part de l’expedient, al qual s’incorporarà, en tot cas, el Document
d’accés  al  Servei,  que  figura  com annex  d’aquest  Reglament,  degudament
signat per tots els membres de la unitat familiar majors d’edat.

5. En funció de la disponibilitat de l’habitatge, la Departament de Benestar
Social  elevarà  a  la  Junta  de  Govern  Local  la  corresponent  proposta  de
resolució, de conformitat amb l’apartat 3 de l’article 11è. La Junta estimarà o
desestimarà, en resolució motivada, la sol·licitud.

Article 13. Procediment d’urgència d’accés al servei

1.  En  cas  d’urgència  la/el  professional  de  l’Àrea  Bàsica  d’Atenció  Social
municipal  de  l’Ajuntament  podrà  acordar  l’accés  immediat  a  l’habitatge,
sempre que estigui disponible i prèvia signatura del Document d’accés per part
de  tots  els  beneficiaris  majors  d’edat.  De  forma  immediata  s’iniciarà  la
tramitació del procediment ordinari previst a l’article anterior.

2.  Si  després  de  l’ingrés  pel  procediment  d’urgència  qualsevol  persona
beneficiària  impedís  la  tramitació  del  procediment  ordinari  d’accés,  o  es
desestimés la seva sol·licitud en aquest sentit, els interessats seran requerits a
abandonar  l’habitatge en un termini  no superior  a 10 dies naturals des de
l’endemà de rebre la corresponent notificació. En cas d’incompliment d’aquesta
obligació es procedirà al desallotjament forçós de les persones usuàries en la
forma prevista a l’article 16 d’aquest Reglament.
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Article 14. Suspensió temporal de l’ús del servei

1. Després de la instrucció del corresponent expedient i prèvia audiència de la
persona interessada, la Junta de Govern Local podrà acordar, a proposta de la/
del  professional  de  l’Àrea  Bàsica  d’Atenció  Social  municipal  ,  la  suspensió
temporal de la prestació del servei de qualsevol usuari.

2. Seran causes de suspensió del servei:
a)  No  permetre  l’accés  a  qualsevol  dependència  de  l’habitatge  del
personal municipal autoritzat.

b) Fer un ús inadequat del servei. S’entén per ús inadequat:
1) L’alteració de les normes de convivència i respecte mutu.
2)  L’entrada  i  permanència  en  el  servei  de  persones  no
autoritzades.
3) L’ús impropi de les instal·lacions de l’habitatge o de la comunitat
de veïns de la que forma part.
4)  La  pertorbació  de  la  convivència  entre  la  resta  de  veïns  de
l’immoble.

c) Fer un ús abusiu del servei. S’entén per ús abusiu el consum excessiu
d’aigua,  gas,  electricitat  o  de  qualsevol  altre  subministrament  de
l’habitatge.

d) La demora injustificada en el pagament de la fiança corresponent.

e) L’incompliment no reiterat dels compromisos personals i/o familiars
derivats del Pla de treball previst a l’article 7è.

3. Un cop transcorregut el termini de suspensió acordat per la Junta de Govern
Local, l’interessat podrà accedir de nou al servei, sense que aquest fet suposi
una ampliació proporcional del termini d’estada previst inicialment.

4. La suspensió del servei no eximeix, en cap cas, del pagaments pendents que
corresponguin.

5. Acordada la suspensió, la persona afectada haurà d’abandonar el servei en
el termini indicat en l’acord o, a manca d’indicació específica, en el transcurs
dels deu dies naturals posteriors a la notificació de l’acord.

Article 15. Extinció del servei

1. La condició de beneficiari/a es perd per les causes següents:

a) La finalització del termini previst.
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b) La no ocupació de l’habitatge en el  termini  previst,  de conformitat
amb l’article 17.

c) La renúncia voluntària.

d) La defunció del beneficiari.

e) Ocultar o falsejar dades o documents aportats per a l'adjudicació de la
plaça.

f) La pèrdua de qualsevol dels requisits per accedir al servei.

g) La no ocupació habitual de l’habitatge, entenent per tal absentar-se
del mateix per períodes superiors a set dies sense causa justificativa.

h) Incomplir greument les normes d’aquest Reglament.

i) La demora injustificada en el pagament de la fiança corresponent, o de
les despeses de l’habitatge imputables directament a la persona o unitat
familiar usuària del servei.

j)  L’incompliment  reiterat  dels  compromisos  personals  i/o  familiars
derivats del Pla de treball previst a l’article 7.

2. En cas de concórrer qualsevol dels supòsits anteriors, la Junta de Govern
Local acordarà l’extinció del servei, prèvia la instrucció per part de Benestar
Social del corresponent expedient, amb audiència de tots els interessats.

L’extinció del  servei  durant el període de prova previst a l’article 6,  només
requerirà  informe  favorable  de  la  Comissió  d’Emergències  Socials  del
Departament de Benestar Social municipal, prèvia audiència dels interessats,
del qual es donarà compte a la Junta de Govern Local.

3. Acordada l’extinció, la persona afectada haurà d’abandonar el servei en el
termini indicat en l’acord o, a manca d’indicació específica, en el transcurs dels
deu dies naturals posteriors a la notificació de l’acord.

Article 16. Desnonament administratiu

Un cop acordada l’extinció o suspensió del  servei  per qualsevol dels motius
contemplats  en  aquest  Reglament,  si  l’usuari  del  mateix  es  negués  a
abandonar  l’habitatge,  se’l  podrà  obligar  a  fer-ho  mitjançant  desnonament
administratiu, de conformitat amb els articles 152 i següents del Decret català
336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament de patrimoni dels
ens locals.
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Article 17. Ocupació

1. Els adjudicataris, un cop rebuda la notificació de la resolució de la Junta de
Govern local favorable a l’ús de l’habitatge, disposen d'un termini màxim de
cinc dies hàbils, a comptar des de l'endemà de la recepció de la notificació,
per manifestar la seva acceptació de l'adjudicació mitjançant la signatura d’un
nou Document d’accés al servei.

Si l'adjudicatari no manifesta la seva acceptació en el termini indicat o renuncia
de forma expressa a l'habitatge adjudicat, s’elevarà a la Junta de Govern una
nova proposta d’adjudicació.

2.  Un cop  acceptat  l'habitatge  el/la  professional  de  l’Àrea  Bàsica  d’Atenció
Social municipal  lliuraran als usuaris les claus del mateix i un inventari del seu
estat i dels estris i objectes d’ús col·lectiu i privatiu que inclou.

3. El termini màxim per a l'ocupació efectiva de l'habitatge és d’una setmana a
comptar de l'endemà de la data de lliurament de claus. La no ocupació efectiva
de l'habitatge en el  termini  assenyalat  és  causa suficient  per  deixar  sense
efecte l'adjudicació.

4. En el moment de l'ocupació, l'usuari rebrà una còpia del present Reglament i
se li obrirà una fitxa recollint les dades personals, familiars i sanitàries.

CAPÍTOL V : RÈGIM ECONÒMIC DEL SERVEI

Article 18. Fiança

Les persones usuàries del servei hauran de dipositar la fiança corresponent de
150€.  El retorn de la fiança entregada, es tramitarà prèvia inspecció de la
vivenda per  part  del  departament  responsable  del  immoble,  transcorreguts
com a màxim 15 dies des del moment que l’usuari  hagi deixat l’immoble i
retornat les claus al departament responsable.

Article 19. Despeses

1.  Les  despeses  de  comunitat,  de  gas,  electricitat,  aigua  així  com  les
reparacions i millores de l’habitatge seran a càrrec de l’Ajuntament, tret que
unes  i/o  altres  siguin  directament motivades  per  les  persones usuàries  del
servei. També seran a càrrec de l’Ajuntament els tributs de qualsevol mena
relacionat amb l’ús i gaudiment de l’immoble.
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DISPOSICIÓ FINAL
Entrada en vigor

Aquest  Reglament  entrarà  en  vigor,  una  vegada  aprovat  definitivament  i
publicat  el  seu  text  íntegre  en  el  Butlletí  Oficial  de  la  Província  número
____________, quan hagi transcorregut el termini previst a l’article 65.2 de la
Llei 7/1985, reguladora de les bases del règim local.

Aprovat en Sessió de Ple Ordinari del dia XX de XXXX de 202X
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ANNEX 1.SOL·LICITUD ACCÉS HABITATGE MUNICIPAL D’EMERGÈNCIA SOCIAL

Sol·licitant/ Representant legal  

Nom i Cognoms: ___________________________________________________________________________

NIF/ NIE: _________________________________________                    Telèfon: _________________________

Domicili habitual: __________________________________________  Núm: _______ Pis: _____ Porta: ____

Població: ____________________________________________________  Codi postal:   _________________

Persones que formen el nucli familiar  

COGNOMS, NOM DOC. IDENTIFICATIU PARENTESC DATA NAIXEMENT SITUACIÓ (Treballador,
estudiant, jubilat,

aturat, etc)

Manifesto  
- Que no es c sotmès/a en cap de les circumstàncies previstes en l’ar cle 13 de la Llei 38/2003, de 17 de
novembre, General de Subvencions, requerides per tenir la condició de beneficiari del servei.
- Que compleixo els requisits exigits al reglament municipal per ser beneficiari d’aquest servei.

Autoritzo  
SI NO

- Autoritzo a l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant a verificar les dades davant l’AEAT i TGSS
- Autoritzo a l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant la cessió de dret de cobrament de la

subvenció a l’empresa que realitzi l’ac vitat a subvencionar.
- Autoritzo a l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant a fer la consulta de les dades d’iden tat

a la Direcció General de Policia per a portar a terme la tramitació de la present sol·licitud. En cas de no
autoritzar la consulta de dades d’altres administracions públiques, la  persona sol·licitant haurà de
presentar la documentació requerida.

Adreça a efectes de no ficació  (només en el cas que sigui diferent a l’exposada pel sol·licitant)
Domicili: __________________________________________  Núm: _______ Pis: _____ Porta: ____

Població: ______________________________________________  Codi postal:   _________________

Signatura del sol·licitant:

__________________________________                  Data: ______/__________/________
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DOCUMENTACIÓ QUE S’ADJUNTA:  

DNI/ NIF/ NIE
Passaport
Volant d’empadronament col·lec u/Cer ficat d’empadronament col·lec u històric
Acreditació de l’estat civil (fe de vida, sentència de divorci/ conveni)
Llibre de família
Carnet de Família Nombrosa/ Monoparental
Cer ficat OTG/ INSS/ HISENDA 
Declaració IRPF (Renda) o cer ficat nega u d’hisenda o Autorització per recaptar dades de caràcter
tributari o econòmic legalment per nent a l’Agència Tributària
Nòmines / cer ficats empresa
Informe de vida laboral
Extractes bancaris de TOTS ELS COMPTES BANCARIS (de tots els membres majors de 16 anys) dels
úl ms 6 mesos
Declaració jurada
Document de compromís
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